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 مسعود اقبالی
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

 انتقاد »خادم« از بی توجهی  
به روزملی کشتی

ایسنا: رسول خادم در زمان ریاست 
بر فدراسیون کشتی، پس از چند سال 
تلاش و رایزنی سرانجام موفق شد موافقت 
شورایعالی انقلاب فرهنگی برای نامگذاری 
۵ شهریور زادروز جهان پهلوان تختی را 
به عنوان روزملی کشتی، جلب کند و این 
روز رسما به عنوان روزملی کشتی در تقویم 
رسمی ثبت شد. در زمان ریاست وی نیز 
هر ساله به مناسبت این روز مراسم های 
مختلفی توسط فدراسیون و اهالی کشتی 
برای پاسداشت این روز برگزار می شد، اما 
چند سالی است با کناره گیری خادم از 
ریاست فدراسیون کشتی، پاسداشت این 
روز بزرگ نیز تا حد زیادی به فراموشی 
سپرده شده است. رسول خادم با انتشار 
پستی در صفحه مجازی خود نسبت به 
بی توجهی به روزملی کشتی انتقاد کرد 
و نوشت: پنجم شهریور روزملی کشتی 
است، روزی که تلاش فراوان به احترام 
کسب افتخارات قهرمانی و مدال های ملی 
این رشته ورزشی کهن و از همه مهمتر 
پیوند ریشه دار و باستانی کشتی با مردمان 
ساکن در سرزمین ایران از هزاران سال 
پیش تاکنون به نام کشتی نامگذاری شد. 
روزملی کشتی مصادف است با زادروز 
پهلوان غلامرضا تختی بزرگ. چه تلخ است 
هنگامی که در این تلاش، همراهی کسانی 
از خانواده ورزش و کشتی هم به چشم 

می خورد... بگذریم!

پرسپولیس در هفته سوم لیگ برتر موفق 
به شکست آلومینوم در اراک شد. سیدمهدی 
سیدصالحی، کارشناس فوتبال در خصوص 
این دیدار و بازی استقلال و مس صحبت 

کرد. 
 درباره بــــازی پرسپولیس و 

آلومینیوم اراک چه نظری دارید؟
 تیم پرسپولیس در نیمه اول شرایط 
خوبی داشت و مسلط بر بازی بود و با کارهای 
ترکیبی بر حریف خود فشار آورد. از آن 
طرف تیم آلومینیوم در زمین خودش جمع 
شده بود و چشم به ضدحملات داشت. 
سرخپوشان هم قصد داشتند از عمق دفاع 
استفاده کنند که میلاد سرلک  حریف 
توانست از این تاکتیک بهره ببرد و گل زد. 
بازی تیم پرسپولیس در نیمه دوم کیفیت 
لازم را نداشت و بازی مالکانه را در این تیم 
ندیدیم. اما تیم آلومینیوم در نیمه دوم بهتر 

بازی کرد. 
  عملکرد »لوکادیا« چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 »لوکادیا«، اضافه وزن دارد و کارایی لازم 
را در این بازی نداشت. البته او 100 روز 
بازی نکرده و چابکی لازم را ندارد. به هر حال 
پرسپولیس 2 بازی گذشته پیروز نشده بود 
و در بازی با آلومینیوم به دنبال 3 امتیاز بازی 
بود به همین علت استرس در بین بازیکنان 
پرسپولیس وجود داشت. دیگر بازیکنان 
پرسپولیس هم از لحاظ جسمانی در آمادگی 
کامل به سر نمی برند و بدن هایشان در دقایق 
پایانی کم می آورد که باید برای این موضوع 

فکری کنند.  
  درباره بازی استقلال و مس کرمان 

چه نظری دارید؟
 تیم استقلال در بازی اول با سپاهان 3 
دفاع داشت و تفکرات ساپینتو این بود که از 
زمین حریف پرس کنند و این موضوع باعث 
شده بود که پشت کناره های این تیم خالی 
بماند. البته سرمربی استقلال در بازی با 
ملوان و مس کرمان این سیستم را عوض کرد. 
استقلالی ها در بازی با مس به دنبال ضدحمله 
بودند و در کارهای ترکیبی به حریف خود 
فشار بیاورند. همچنین بازی تهاجمی در 
دستور کار ساپینتو قرار دارد، اما این موضوع 
باعث می شود تا پشت دفاع های چپ و راست 
خلأ به وجود بیاید. البته مس کرمان نتوانست 

از این نقطه ضعف استقلال استفاده کند. 

خارج ازمستطیل سبز

 سیدمهدی سیدصالحی: 
 »لوکادیا« 

 اضافه وزن 
دارد

خبــــــر
  »وسلی فوفانا« 

گران ترین مدافع جهان
به گزارش اسکای، انتقال »وسلی فوفانا« از 
لسترسیتی به چلسی نهایی شد. مبلغ انتقال 
حدود ۹0 میلیون یورو است تا ولخرجی های 
چلسی در نقل وانتقالات ادامه داشته باشد. 
این انتقال باعث می شود که مدافع فرانسوی 
گران ترین مدافع جهان شود. مدافع میانی 21 
ساله که در حال حاضر پیراهن لسترسیتی را 
بر تن می کند با چلسی به توافق نهایی رسید 
و باید از حالا او را گران ترین مدافع جهان 
دانست. پیش از این هری مگوایر گران ترین 
مدافع جهان بود. مگوایر 2۹ ساله که در 
سال 201۹ به منچستریونایتد پیوست و ۸۷ 
میلیون یورو از شیاطین سرخ دریافت کرد و 
حالا فوفانا با ۹0 میلیون یورو در صدر قرار 

گرفته است. 

سپاهان بالاتر از سرخابی ها 

                    دختر اراکی 
در بازی آلومینیوم - پرسپولیس حضور یک دختر 
خردسال اراکی روی سکوهای ورزشگاه بیشتر از 
سایرین توجه را به خود جلب کرد. دختری که احتمالا از 
هفته های آینده فرصت تماشای قانونی مسابقه را خواهد 

داشت و می تواند تیم محبوبش را تشویق هم کند.

                بهبود
مسعود شجاعی در تمرین نساجی نیز باانگیزه بالا 
کار کرد و به نظر می رسد مشکلی بابت مصدومیت 
ندارد. در این شرایط احتمال دارد در بازی هفته چهارم 
لیگ برتر مقابل پیکان، حمید مطهری فرصت بازی را 

در اختیار شجاعی قرار بدهد. 

                              اعتراض
مجتبی حسینی، سرمربی پیکان بعد از سوت 
پایان بازی مقابل نفت مسجدسلیمان نسبت به اهدای 
پنالتی به حریف نیز گلایه مند بود. او اعتقاد داشت 
چند ثانیه آخر را نیز بازیکنانش باید حفظ می کردند 
تا با تفاضل گل بهتری بازی را به سود خود رقم بزنند.
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 فوتبـــال داخلـــی 
 فارس: ایوب بهتاج؛ سرپرست باشگاه تراکتور درباره 
برآورده نشدن انتظارات هواداران این تیم از نتیجه گیری 
شاگردان »بردیف« در سه هفته ابتدایی لیگ، گفت: هواداران 
همه تیم ها دوست دارند تیم شان موفق باشد و طرفداران 
ترکتور هم از این قاعده مستثنی نیست، اما باید در نظر داشته 
باشید شاکله تراکتور تغییر کرده و مربیانی به تیم ما آمده اند 
که برای اولین بار فوتبال کشورمان را تجربه می کنند. بهتاج 
ادامه داد: هواداران، فوتبال را خوب درک می کنند و با وجود 
اینکه دوست دارند تیم موفق شود اما این وضعیت که تیم 
روزبه روز بهتر و هماهنگ تر می شوند، خیلی راحت می پذیرند. 
هماهنگی بین بازیکنان در هر بازی تقویت و بهتر می شود. 
قطعا در هفته های آینده نتایج بهتری می گیریم اما تیمی که 
حدود ۸0 درصد ترکیبش تغییر کرده برای هماهنگی نیاز 
به زمان دارد. وی درخصوص تعریف جواد نکونام از عملکرد 
تراکتور در بازی با فولاد و اینکه چه زمانی روند موفقیت این 
تیم آغاز خواهد شد، توضیح داد: ان شاءا... در سریع ترین زمان 
ممکن این اتفاق می افتد. همان گونه که باید فولاد را شکست 
می دادیم. تراکتور روند رو به رشدی دارد و با این وضعیت در 

آینده نتایج خوب ما هم شروع می شود. 

  اولیور کان، رئیس هیات مدیره باشگاه بایرن مونیخ درباره 
خنده خود بعداز هم گروه شدن با بارسلونا توضیح داد و اعلام 
کرد که قصد تمسخر آبی اناری ها را نداشته است. قرعه کشی 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا انجام شد و در گروه مرگ 
بایرن مونیخ باید با تیم های بارسلونا، اینتر و ویکتوریا پلژن 
رقابت کند. اولیور کان در مراسم قرعه کشی شرکت کرد و 
خنده جالب او بعداز هم گروه شدن با بارسلونا بازتاب زیادی 
داشت و بسیاری نوشتند که او با این خنده آبی اناری ها را 
تمسخر کرده است. کان گفت: چنین تفسیری اصلا درست 
نیست. ما چند روز پیش اجازه دادیم تا روبرت لواندوفسکی 
از تیم جدا شود و راهی بارسلونا شود و اکنون باید برابر 
این بازیکن قرار گیریم. خنده 
من به خاطر این اتفاق بود. او 
ادامه داد: من احترام زیادی 
برابر لواندوفسکی و بارسلونا 
قائل هستم. رویارویی دو تیم 
در لیگ قهرمانان اروپا همچون 
یک جشن و مراسم بزرگ برای 
هواداران دوتیم است و 
قطعا آنها از رقابت دو 
خود  محبوب  تیم 

لذت خواهند برد. 

 بیــن المــلل

 عجیب، اما واقعی  

»تاج« تایید صلاحیت شد! 

سازمان  پیشین  رئیس  هاشمی طبا،  سیدمصطفی 
تربیت بدنی اظهارداشت: انتخابات فدراسیون فوتبال باید 
برگزار و رئیس هرچه زودتر مشخص شود. این موضوع اصلی 
به شمار می رود و دیگر مسائل فضاسازی در اجتماع است. این 
فضا سازی ها آنقدر افراد را تحت تاثیر قرار می دهد که مردم 
فکر می کنند خبری هست. باید یک روش را دنبال کنیم و 
مطابق مقررات و اساسنامه کار را جلو ببریم. وی اضافه کرد: 
باید انتخابات را برگزار کنیم و رئیس فدراسیون مشخص شود 
و کار را پیش ببریم. بقیه مسائل جوسازی است و می دانیم که 

چرا عده ای این کار ها را انجام می دهند. کار خودمان را باید به 
شکل صحیح و قانونی برگزار کنیم تا مشکلی نداشته باشیم. 
هاشمی طبا درباره اینکه عده ای به دنبال تعلیق فوتبال ایران 
و تعویق انتخابات فدراسیون هستند، بیان داشت: این افراد 
می خواهند در ارکان فوتبال ما تزلزل ایجاد کنند. ان شاءا... 
انتخابات برگزار می شود و فدراسیون سروسامان خواهد گرفت. 
رئیس پیشین سازمان تربیت بدنی درباره ارسال نامه های فیفا 
و AFC و حساسیت این نهادهای بین المللی عنوان کرد: شایعه 
و گزارش باعث تصمیم گیری در فیفا نمی شود و این مستندات 

است که عامل تصمیم گیری فیفا به شمار می رود. در مواردی 
مثل اینکه قول داده باشیم بانوان به استادیوم بروند ولی این 
کار را نکنیم، ممکن است فیفا با ما برخورد کند، ولی مسائلی 
دیگر مثل اینکه معاون رئیس جمهور چه گفته نمی تواند برای 
فیفا سند باشد، این فقط حرف است و فیفا قبول نمی کند. در 
مسائلی که به فیفا تعهد داده باشیم، ملزم به اجرا هستیم و 
فیفا می تواند طبق مستنداتی که دارد تصمیم بگیرد، ولی 
در مسائل دیگر اگر نامه ای به ما می زند به معنی برخورد و 
تعلیق نیست و فقط از ما توضیح می خواهد. آنها به مستندات 
توجه می کنند نه شایعات و حرف ها. وی یادآور شد: فیفا و 
فدراسیون های جهانی قوانین هر کشور را قبول دارند و به آن 
احترام می گذارند. اگر مرجعی در کشور ما می گوید فلان فرد 

صلاحیت ندارد، آنها قبول می کنند. 

 سیدمصطفی هاشمی طبا: 

»فیفا« با مستندات تصمیم  می گیرد، نه شایعات

 مصطفی  آجورلو:

الگوبرداری استقلال از انیمیشن »فوتبالیست ها« 
مدیرعامل باشگاه استقلال توضیحاتی را در خصوص ساخت 

انیمیشن »قهرمان من« ارائه کرد. 
  فرهنگ 

مصطفی آجورلو اظهارداشت: ساختن فرهنگ موضوع بزرگ 
و مهمی است. خود من از نسلی هستم که قبل از انقلاب و در 
نوجوانی هم کارتون نگاه می کردم. الان هم اگر فرصتی داشته 
باشم نگاه می کنم، مخصوصا کارهای ایرج طهماسب که کار 
اخیرش هم خیلی خوب بود و نکات خاصی هم دارد. مدیرعامل 
استقلال تصریح کرد: کارتون هایی مثل »زنبورعسل« یا 
»تام وجری« را                            ببینید، فلسفه »تام وجری« چه بود؟ ما با اینها 
بزرگ شدیم و می بینید که شخصیت سازی فرهنگ یک کشور 
چگونه شکل می گیرد. آجورلو با اشاره به دوران حضورش 
در شهرداری افزود: جشنی در میدان آزادی برای بچه ها 
گرفته بودیم، خانواده ها آمده بودند و جمعیت پر بود. وقتی 
»عموپورنگ« می گفت شعر بخوانید؛ همه بچه ها کاملا با او 
هم گرایی می کردند. باشگاه استقلال ۷0 سال قدمت دارد. آیا 
امروز می توانیم بگوییم چه تربیت کرده ایم؟ چطور می توانیم 
یک مکتب بسازیم و کار بزرگ کنیم؟ وی افزود: یادم هست 

وقتی انیمیشن »سیاساکتی« می دیدیم می گفتیم او چقدر 
ناهمراه است، بعد دیدیم فرهنگ رانندگی را                            به بچه ها آموزش 
می دهد و بچه ها تبدیل به گفتمان امنیت شهری ما شده اند تا 

درست رانندگی کنیم.  
  سناریو 

آجورلو افزود: باید سناریوهایی را                            ایجاد کنیم که نوجوانان و 
جوانان استقلال با آن زندگی کنند و تربیت شوند. همان کاری 
که با فوتبالیست ها در ژاپن شروع کردند. به نظرم این کار خیلی 
مهم و هنرمندانه ای است. انتظارم از این مجموعه این است که 
برای ساختن فرهنگی که به آن نیاز داریم مانند احترام متقابل 
یا نخوردن حق دیگران به ما کمک کنند. »پوریای ولی« باید 
در سناریوی ما معنا پیدا کند. وی گفت: فوتبالیست های ما باید 
در سطوح عالی تحصیل کنند و در ورزش هم عملکرد خوبی 
داشته باشند که مثلا فوتبالیست وقتی استپ می کند، توپ 
10 متر جلوتر نیفتد، یا وقتی پاس می دهد، به کس دیگری 
نرسد. آجورلو ادامه داد: این قهرمان من می تواند بچه ها را                            با 
باشگاه استقلال گره بزند. امیدوارم بتوانیم از فرصتی که خدا 
به من داده استفاده کنم و خدمتگزار باشگاه استقلال چه در 

زمینه فنی، چه اقتصادی و مهم تر از همه عرصه فرهنگی باشم. 
ما دو عقبه ایرانی و اسلامی داریم و از همه کسانی که در این 
راه پرپیچ وخم تربیتی به ما کمک می کنند تشکر می کنم. باید 
بتوانیم تلفیقی از دو عقبه همان را                            با این باشگاه تمدن سازی 
کنیم، چرا نباید علی دایی، فرهاد مجیدی، علی کریمی، امیر 
قلعه نویی، مهدی مهدوی کیا و علی پروین اسطوره جهانی 
باشند؟ چند روز پیش دیدم علی پروین در روضه ای نشسته 
بود. آدم افتخار می کند که می بیند قهرمان های کشورش پای 
دینداری ایستاده اند. اگر در اینجا قهرمان من را                            درست نشان 
بدهیم، می توانیم آینده استقلال را                            هم درست نشان بدهیم و 

برای همه ما سرشار از خیر و برکت باشد. 
  اسطوره ها 

وی افزود: چرا نباید انیمیشن حسن روشن، ناصر حجازی، 
یا بازیکن فعلی مثل مهدی پور، سیدحسین حسینی و یامگا 
ساخته شود؟  چرا نباید آنها اسطوره های این فیلم باشند؟ افراد 
زیادی هستند که بتوانید محتوا درست کنید. می توانید به 
سراغ شهدای فوتبالیست استقلالی بروید. ببینید چه کسانی 
بودند و چرا فوتبال را                            رها کردند و رفتند؟ مثل احمد امیری 
که 1۷ سالش بود، در تیم پایه های استقلال بازی می کرد. 
در شیرودی هم فریاد زده بود، اما چرا فوتبالش را                            رها کرد و 
رفت؟ آنقدر می توانید صحنه هایی را                            ایجاد کنید که نگاه ما به 

بیگانه نباشد. 

سال  پنجم
شماره   1356

هفته سوم لیگ برتر طی روزهای گذشته برگزار شد. 
به نظرم حضور مربیان و بازیکنان خارجی عیار لیگ برتر 
را افزایش داده و این موضوع در قیاس با فصول گذشته 
محسوس است. برخی نیم های در ابعاد تکنیکی، تاکتیکی 
و فیزیکی بازی های قابل قبولی را ارائه می کنند و حقیقتا 
این سوال پیش آمده که مگر می شود در لیگ برتر ایران 
میزان دوندگی بازیکنان حتی تا دقایق پایانی افزایش پیدا 
کند. اینکه در لحظات پایانی هم شاهد حرکات انفجاری 
برخی بازیکنان هستیم و آنها با استارت های سرعتی خلق 
موقعیت می کنند، جای تعجب دارد. این موضوع به دلیل 
حضور بدنسازان خوبی است یا اینکه در بعد دیگری باید 
بررسی شود که این بعد غیرقانونی است. چند تیم تا اینجا 
نشان داده اند بخت بیشتری نسبت به سایرین برای کسب 
قهرمانی دارند، هر چند زود است عیار کلی تیم ها را در این 
زمان از مسابقات تخمین بزنیم و باید اجازه داد تا بازی ها به 
نیم فصل دوم کشیده شود. موقعیت های زیادی روی دروازه ها 
خلق می شود و مشخص است که این شکل بازی در تمرینات 
مرور شده، اگرچه این واقعیت را باید مدنظر قرار داد که 
استفاده از فرصت های گلزنی ایجاد شده بسیار کم است و 
باید در این زمینه دقت بیشتری داشته باشیم. جوانی تیم ها 
در هدررفتن فرصت ها عامل مهمی است، البته می توان چنین 
نقیصه ای را برطرف نمود. الگوهای تهاجمی به خوبی رعایت 
نمی شود و باید بپذیریم به اندازه لازم مهاجم تمام کننده در 
تیم ها حضور ندارد. موضوعی که به شدت در حال آسیب زدن 
به فوتبال ایران است خشونت بیش از حد تیم ها بوده که درون 
زمین و روی نیمکت ها دیده می شود. اینکه با بازی تحت فشار 
حریف را به اشتباه وادار کرد یکی از تاکتیک های فوتبال است، 
اما نیازی نیست در تمام طول زمین شاهد چنین نوع بازی 
باشیم. برخوردهای سختی میان بازیکنان شکل می گیرد که 
خروجی آن آسیب دیدگی های زیادی به همراه دارد. موضوعی 
که منجر به برخوردهای فیزیکی درون زمین هم می شود 
و داوران را مجاب می کند تا از کارت های زرد و قرمز خود 
برای کنترل کردن جریان مسابقه استفاده کنند. رفتارهای 
ناهنجاری که دورن زمین و روی نیمکت ها شکل می گیرد از 
زیبایی مسابقات می کاهد و تیم ها باید بهتر اتفاقات را مدیریت 
کنند.  سپاهان تا اینجا بهتر از دیگر تیم ها ظاهر شده است. 
اگر وارد مسائل غیرفنی نشود و با انسجام فعلی پیش برود، 
به طور طبیعی کیفیت بیشتری پیدا می کند و برای رسیدن به 
قهرمانی وضعیت مناسب تری خواهد داشت. پرسپولیس در 
قیاس با استقلال بهتر بازی می کند و به خصوص در فازدفاعی 
عملکرد بهتری داشته که خروجی آن بسته ماندن دروازه این 
تیم در 2۷0 دقیقه سپری شده دیدارهای این فصل است. 
استقلال با تیم قهرمان فصل قبل فاصله دارد، اگرچه تیم 
پرمهره ای است و باید نواقص خود را رفع کند. فولادخوزستان 
راحت گل می زند و به آسانی گل می خورد. اگر مشکل دفاعی 
این تیم رفع شود، حریف زهرداری است. گل گهر سیرجان 
هم از جمله تیم های با برنامه است و بازگشت این تیم در بازی 
با سپاهان بر این موضوع صحه می گذارد. مس رفسنجان هم 

می تواند در بالای جدول یکی از تیم های مدعی باشد. 

آرمان ملی: در حالی که تا هفته قبل شواهد 
از ردصلاحیت »مهدی تاج« خبر می داد، 
روزگذشته کمیته بدوی انتخابات فدراسیون 
فوتبال تشکیل و صلاحیت »مهدی تاج« پس 
از صلاحیت »عزیزا... محمدی« و »میرشاد 

ماجدی« و با تاخیر اعلام شد! 
  نظر رئیس کمیسیون اصل 90

پژمانفر، رئیس کمیسیون اصل ۹0 مجلس 
شورای اسلامی، از کمیته بدوی فدراسیون 
فوتبال خواست در مورد تایید صلاحیت 
افراد به خصوص مهدی تاج دقت عمل لازم 
را داشته باشد. او در برنامه »فوتبال برتر« 
اسمی از مهدی تاج نیاورد، اما در خصوص 
پرونده »ویلموتس« گفت: نسبت به پرونده 
این مربی شکایت هایی از سوی مردم صورت 
گرفت و کمیسیون اصل۹0 مجلس شورای 
اسلامی در کنار سازمان بازرسی کل کشور و 
دیوان محاسبات به این پرونده ورود کرد و آن 
را مورد بررسی قرار داد. برای ما محرز شد که 
در عقد قرارداد با این مربی سوء مدیریت صورت 
گرفته است و به همین خاطر ضرر و زیان زیادی 
متوجه کشور شده است. ما نباید اجازه دهیم 
کسانی که در گذشته مسبب این قرارداد شدند 
باردیگر وارد صحنه شوند و کار را پیش ببرند. از 
کسانی که در خصوص بررسی صلاحیت افراد 
تلاش می کنند، خواهش می کنم در این باره 
دقت عمل لازم را داشته باشند. چرا که با صدور 
رأی نهایی این پرونده، پرونده مفتوح دارند و 
از سویی پرونده هایی علیه آنها در جریان است 
که منجر به صدور رأی محکومیت قطعی شده 
است. الان نزدیک بازی های جام جهانی هستیم 
و نباید اجازه دهیم برای فوتبال تصمیماتی 
گرفته شود که همان مسیر گذشته دنبال شود. 

  تایید صلاحیت 2 نامزد 
هفته گذشته بود که صحبت های متفاوتی 
در مورد ردصلاحیت مهدی تاج شنیده می شد. 
کامراني فر، دبیرکل فدراسیون فوتبال در 
گفت وگو با برنامه »شب هاي هاي فوتبالي« 
درمورد آخرین وضعیت مجمع انتخاباتي، 
عنوان کرد: کارها طبق روال، اساسنامه و 
قانون در حال انجام است و هشت شهریور 
انتخابات انجام خواهد شد  . نامه براي همه 

اعضاي مجمع ارسال و مجمع در همان تاریخ 
برگزار خواهد شد. جاي هیچ نگراني اي نیست. 
وي درخصوص اینکه آیا تغییراتي بین نامزدها 
ایجاد شده است، گفت: درمورد کاندیداها 
کمیته بدوي انتخابات در حال بررسي است. 
فقط مي توانم بگویم 2 نفر از عزیزان تایید 
شده اند و منتظر هستیم تا ببینیم وضعیت نفر 
سوم چگونه خواهد شد تا آن را اعلام کنیم. باید 
دید تکلیف نفر سوم چه خواهد شد. یک روز 
بعد حسن کامراني فر در مورد روند برگزاري 
انتخابات و موضوع بررسي صلاحیت نامزدها 
اظهارداشت: براساس روند موجود و در ادامه 
پروسه قانوني برگزاري انتخابات تاکنون 
نامه اي مبني بر عدم احراز صلاحیت هیچ 
نامزدي به فدراسیون فوتبال ارسال نشده 
است. دبیرکل فدراسیون فوتبال افزود: در 
نهایت کمیته بدوي انتخابات مرجع اعلام و 
معرفي افراد تا زمان برگزاري مجمع به شمار 
مي رود و فدراسیون فوتبال بر همین اساس 
انتخابات را طبق اساسنامه و ضوابط موجود 
منطبق بر استانداردهاي فیفا و AFC برگزار 
خواهد کرد. محمدحسین حمیسي، رئیس 
حراست فدراسیون فوتبال اظهارداشت: با 
توجه به گمانه زني ها و حاشیه هاي به وجود 
آمده در خصوص تعیین صلاحیت کاندیداهاي 
انتخابات فدراسیون فوتبال تاکنون هیچ عدم 
احراز صلاحیتي از هیچ نهادي به این حراست 
که مسئول پیگیري اینگونه مکاتبات است، 
واصل نشده است. احمدرضا براتي درمورد 

روند برگزاري انتخابات و مباحث مطرح شده 
نسبت به تایید صلاحیت نامزدها اظهارداشت: 
بنده قبلا هم گفته ام که در اساسنامه و مقررات 
انتخاباتي فدراسیون، مواعد و فرجه هایي 
مشخص شده که همه ارکان فدراسیون و از 
جمله کمیته هاي انتخاباتي باید از آن تبعیت 
کنند. به اعتقاد من این نظریه که کمیته هاي 
انتخاباتي هنوز مي توانند تصمیم خود در مورد 
لیست نامزدهاي واجد شرایط را تغییر دهند، 
با صراحت مقررات و فلسفه مواعد قانوني مغایر 
است. عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
عنوان کرد: با این حال هنوز هم برخي اشخاص، 
صحبت هاي متفاوتي را مطرح مي کنند. فارغ 
از اینکه چنین چیزي امکان پذیر هست یا خیر. 
به هرحال مرجع نظارت بر اطلاع رساني در 
خصوص آن، کمیته بدوي انتخاباتي است و 
در شرایطي که هنوز کمیته بدوي انتخاباتي 
تصمیم متفاوتي نگرفته، هیچ کس نمي تواند 

جلوتر از این کمیته حرکت کند. 
  تایید صلاحیت جدید 

انتخابات  بدوی  کمیته  جلسه  آخرین 
 1۴ ساعت  حدود  از  فوتبال  فدراسیون 
دیروز)شنبه( در ساختمان فدراسیون فوتبال 
با حضور ۵ عضو این کمیته و مجید شهیدی، 
مدیرکل حراست وزارت ورزش وجوانان برگزار 
شد. پس از برگزاری این جلسه کمیته بدوی 
اسامی »مهدی تاج«، »میرشاد ماجدی« و 
»عزیزا... محمدی« و البته نواب رئیس آنها 
را برای شرکت در انتخابات هشت شهریور 

تایید نهایی کردند و به فیفا و  AFC معرفی 
اسامی  اول  نایب رئیس  بخش  در  شدند. 
علی  و  صوفی  عباس  محمدنبی،  مهدی 
فتح ا...زاده، نایب رئیس دوم منصور قنبرزاده، 
محمدصادق درودگر و محمدرضا کافی و 
نمایندگان باشگاه ها الهام بصیری نیا، حسین 
پرویزی، اسماعیل حیدرپور، رضا درویش، 
محمد رجاییان، محمدرضا ساکت و حمیدرضا 
گرشاسبی دیده می شود. گفتنی است انتخابات 
فدراسیون فوتبال هشتم شهریور در سالن 
برگزار  همایش های سازمان صدا وسیما 

می شود. 
  اعتبار؟!

عضو علی البدل کمیته بدوی انتخابات 
تایید صلاحیت  فدراسیون فوتبال گفت: 
نامزدهای فدراسیون فوتبال هنوز قطعی 
.. حبیبی بعداز اعلام تایید  . نیست. حبیب ا
صلاحیت 3 نامزد انتخابات فدراسیون فوتبال 
در جمع خبرنگاران اظهارداشت: جلسه بسیار 
پربار و علمی بود، اما تمامی تصمیم ها نسبی 
است و تا پایان اداری روز دوشنبه هیچ چیز 
قطعی نیست و باید اقدام هایی را برای فیفا 
انجام می دادیم. وی در مورد اینکه ممکن است 
بازهم اسامی تغییر کند؛ گفت: اسامی اعلام 
شده، اما تا پایان وقت اداری دوشنبه پرونده باز 
است. حبیبی در مورد بحث پرونده های کمیته 
ققضائی افزود: در بررسی صلاحیت ها همه چیز 
بررسی می شود و تصمیم ها فعلا نسبی است 
و تا پایان دوشنبه هیچ چیز قطعی نیست. 
این عناوین یکی از آنهاست این تصمیم ها 
نسبی است. عضو علی البدل کمیته بدوی 
در مورد پاسخ به سوال »فارس« مبنی بر 
اینکه در صورت تغییر فیفا حساس نمی شود 
اظهارداشت: اصلا فیفا حساس نمی شود و 
طبق قانون جلو می رویم. وی در مورد دخالت 
دولت گفت: هیچ سازمان دولتی و شخصی در 
تصمیم های ما دخالت ندارد و در چارچوب 
مقررات و با رویکرد حفظ منافع و امنیت ملی 
اقدام می کنیم. حبیبی در مورد اینکه کارتابل 
رئیس کمیته بدوی برای ارسال بسته بود، 
ادامه داد: اصلا چنین چیزی درست نیست و 

کار کمیته بسیار قانونی است. 


